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Referat Generalforsamling STK90 2023 

26 feb 2023 

15 deltagende medlemmer 

• Valg af dirigent. 
a. Kjeld Kleffel blev valgt som dirigent. 
b. Der blev konstateret at Indkaldensen er lovligt indkaldt. 

• Formandens beretning 
Endelig fik vi lagt corona’en bag os og kunne komme tilbage til mere normale forhold, også i lille STK90. 

Da vi gik ind i 2022 havde vi 45 medlemmer. Det har heldigvis udviklet sig positivt og i 2022 fik vi 9 nye 
medlemmer, vi er idag 54 mdlemmer. 

2022 blev året hvor vi havde følgende på programmet. 

• Træningsweekend i Vejen, hvor ca. 20 af klubbens medlemmer deltog og havde (igen) en 
rigtig god træningsweekend. Der blev svømmet, cyklet og løbet, og med fokus på det sociale. 

• Året klubtur gik igen til Jels, og vi havde 15 deltagere fra STK. 

• Ironman deltagelse var der, men med betydeligt færre fra STK end andre år. 

• Vi havde enkelte STK i det store udland (Troels, Katrine, Peter Herstrøm og Morten) 

• En større gruppe deltog i IM CPH, og vi var flere som tog til CPH for at heppe. Det var en 
super dag og spændende at følge vores klubkammerater, også fordi de lå rimelig tæt på hinanden løbet 
igennem. 

• Efter sidste vinters med Aksel som svømmetræner var der bred enighed om at fortsætte 
med svømmetræner henover vinteren.  I efteråret fik vi Bo Hansen tilknyttet som træner, og rygtet siger at 
virkelig får presset alt og alle med nye ting, - dejligt ���� 

Morgensvømning og livredder prøve. 10 Marts er der igen mulighed for livredder prøve.  

• I Oktober havde vi et rigtig spændende indlæg ved Andreas Küttel omkring mental 
forberedelse/ mental træning – dejlig med en ny vinkel og gode input 

• November bød på julefrokost, og vi var 18 STK’ere til hyggeligt samvær på Fox&Hounds 

• ALSSUNDMAN havde intern haft nogle udfordringer, forstået således at en del af de 
bærende kræfter, og samtidig nogle som havde været helt med fra den spæde start ønskede enten at 
stoppe helt eller tage et velfortjent break. Heldigvis var der nye kræfter til at tage over, og ALSSUNDMAN 
blev igen afviklet på bedste vis. ALSSUNDMAN er jo vores store indtægtskilde, og vi har formået hver år at 
skabe et flot økonomisk resultat, der betyder at vi kan opretholde et rigtig højt service niveau til alle 
medlemmer, i form af tilskud til stort set alle aktiviteter (tøj, arrangementer, klubtur osv.) 

Den nye arbejsd gruppe fik afviklet en flot Alssundmand i 22 og er allerde godt igang med 23 versionen 

 

Kigger vi ind i 2023 så er der allerede en del programsat 

o Træningsweekend i Vejen 
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o ALSSUNDMAN 2023 (3. september 2023) 

o Desuden arbejder vi også på en klubtur til Playitas, en tur der arrangeres af DTriF og hvor der 
vil være coaches m.m. Jeg er i dialog med Rasmus Henning og afventer yderligere omkring pris og dato 
(forventes uge 2 eller 3 i 2024) Mere herom senere.  

Formandens beretning blev godkendt. 

• Kasserens beretning 
Simone gennemgik klubbens regnskab for 2022. 

Se bilag med godkendt regnskab. 

Regnskab blev godkendt. 

Budget 2023 blev også gennemgået, se billag. 

Kommentarer: Udenlands klubturen i 2024, blev blev debateret og der blev besluttet at den indgår i 2024 
regnskab 

Kontingent uændret   

Regnskab og budget blev godkendt 

• Valg af bestyrelses medlemmer 
Peter Erberle var på valg og blev genvalgt 

Simone Siegers var på valg og blev genvalgt. 

• Eventuelt. 
Harzen tur, Er der ønske om at genoptage Harzentur er klubben med på støtte dette. 

Der cykles fra SAAB P plads hver tirsdag kl 1630. 

Hermed er den formelle del af generalforsamlingen afsluttet. 

Årets STK’er blev Morten Rick 

Referant: Per Ballegaard 

 

 

 


